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Dagsorden 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen er godkendt. 

 

2. Nyt fra 20 min 

a. Skolebestyrelsesformanden 

Søren og Trine har kigget på årshjul. 

Brugernævnsmøde: Fokus på foretagsomhed. Oplæg + drøftelse. Spændende at kunne 

tale mere om i skolebestyrelsen. Alle datoer for brugernævnsmøder næste år er kommet, 

men vi ved endnu ikke, hvem der er inviteret. 

Årsberetningen er næsten færdig. Skole/hjem og tilsyn, ensartethed som temaer.  

Tilsyn: Vi ønsker en lidt mere standardiseret proces, så vi kommer omkring det, vi skal.    

 

b. Elevrådet  

Elevrådet har fået en lille pulje trivselsmidler, som går til en isbil, der kommer med is til 

alle elever på fredag. 

 

 

 

c. Skolelederen 
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Side 2 

Der er sket mange ting. Der har været mange forskellige udmeldinger og retningslinjer, 

som vi har skullet forholde os til hurtigt f.eks. tolærer-timer og kortere skoledage. Der har 

været de overordnede retningslinjer, men vi har hver gang afventet forvaltningens 

fortolkning og efterfølgende de retningslinjer, som vi derefter har skullet forholde os til.  

Siden uge 6 har ledelsen lavet skemaer fra uge til uge, og lærere/pædagoger har skullet 

forholde sig til meget skiftende skemaer. Vi har ikke kunnet lave det samme skema fra 

uge til uge pga. ønsker til pædagogisk indhold og fravær. 

Det har været en sej omgang. Vi har oplevet fleksibilitet fra alle. Både elever, lærere og 

forældre. Vi glæder os til at kunne gå på ferie og starte op til en normal hverdag efter 

sommerferien. 

Vi vælger ikke at lave ændringer her inden ferien. Det er op til den enkelte skole. I Kolding 

har vi ikke måtte køre efter skema siden uge 6. Vi skal stadig smitteopspore, og vi vægter 

kontinuitet og forudsigelighed frem til ferien. 

Vi har fået en opsigelse fra en medarbejder, der har været her i 3 mdr. Vi har en stilling 

åben som naturfagslærer og har ansættelsessamtaler på onsdag. Vi har også en musik- 

og idrætsstilling åben og stillingsopslaget har vi forlænget i en uge.  

 

Da vi har kombineret fag de to ledige stillinger, har vi måttet lave nye skemaer. 

 

3. Ny landspolitisk vedtagelse 20 min v/Søren Storm 

Til orientering og beslutning 

Det er blevet vedtaget i sidste uge, at skolen lokalt kan tilrettelægge sine skemaer med endnu 

kortere skoledage. Det vælger vi at gøre, og vil gerne præsentere eksempler på, hvad det kan 

betyde for elevernes/personalets skemaer næste skoleår. 

 

Vi har valgt at konvertere UUV på mellemtrinnet og i udskolingen, fordi vi mener at det giver rigtig 

god værdi for eleverne. Det passer også fint ift busser. Det kan ikke lade sig gøre i indskolingen. 

Vi gennemgår, hvad det betyder for eleverne skemamæssigt. 

Det har været en hurtig proces – vi har erfaringer fra kortere skoledage ift. at lave tolærer-timer. 

Det skaber variation og differentiering. Vi kan lave holddeling bl.a.  

Det skematekniske vil sætte rammen for, hvad der er vi har fokus på, og hvad vi efterfølgende kan 

evaluere på.  

 

Hvordan samler vi op på den tabte undervisning? 

Det skema vi har haft nu, har gjort eleverne trætte. 

Vi vender tilbage til normalt skema – der er dynamik og det vil løfte eleverne. Der kommer kortere 

skoledage og tolærer-timer, som giver os flere muligheder for at arbejde med fagene. 

 

Hvordan måler vi på det? Vi kan se på de test, vi har – hvilke parametre skal vi se på. 

Vi skal næste år have lavet evaluering af, hvad effekten har været. Evt. spørgeskemaer.  
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Side 3 

Der er opbakning fra bestyrelsen til at gå videre med kortere skoledage, og vi ser frem til at 

evaluere det i foråret.  

 

 

4. Godkendelse af mødekalender 2021-2022 20 min v/alle 

Til drøftelse og beslutning 

Søren fremlægger mødekalender for næste skoleår. Vi gennemgår datoer mv. 

 

Søren tjekker om det er en blanding af lige/ulige uger og sender rundt til alle. 

 

5. Status for opstarten af GLO 20 min v/MN 

Til orientering 

Skolebestyrelsen blev orienteret om skolens arbejde med opstart af GLO inklusive skole/hjem-

samarbejdet og tilknyttende møder. 

 

6. Ensartethed på skolen 30 min v/alle  

Til orientering og drøftelse  

Vi vil gerne have input til at opstarte en proces omkring ensartethed på skolen. 

 

Vi har tidligere talt om kommunikation, lektier, møder osv. 

 

Hvad kan vi arbejde på at få ensartet? Vi vil gerne have input, som vi kan arbejde videre på: 

Hvad synes bestyrelsen, at forældrene som minimum skal have viden om: 

 

- At man ikke føler, at man skifter skole, når man går fra indskoling til mellemtrin, og fra 

mellemtrin til udskoling, eller om man går i a og b. 

- Standardisering ift. testresultater. – hvordan får forældrene besked? 

- At lektier gives for på samme måde 

- At eleverne sygemelder sig på samme måde. 

- Forståelse ift. ensartethed i kommunikation – men der er meget forskellige ønsker til 

kommunikation. Vi har brug for input fra forældrene. 

- Kommunikationsstrategien er også en del af det. 

- Månedsbreve 

- Der er forskel på at være 1. og 3. gangs-forældre ift kommunikation/information. 

- Et dokument der beskriver, hvad man som forældre gør, når…. 

 

Det bliver en proces henover året. 

 

7. Eventuelt 5 min v/alle 

Positive tilbagemeldinger fra censorer, der har været på besøg – en god skole, dygtige lærere og 

elever.  
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Side 4 

 

 

 


